
NORMES
D'ACCENTUACIÓ

En català, s’accentuen les paraules
segons si acaben o no acaben en unes

terminacions determinades.



Hi ha 12 terminacions en català





PARAULES AGUDES
Les paraules agudes s’accentuen quan
acaben en alguna de les terminacions

següents: 

a - e - i - o - u 
as - es - is - os - us 

en - in

Exemples: carbó, urbà, algú, puré, pagès,
arròs, espès, camí...



PARAULES PLANES
Les paraules planes s’accentuen quan
NO acaben en cap de les terminacions

anteriors.

a - e - i - o - u 
as - es - is - os - us 

en - in

Exemples: àtic, rètol, òptic, mòbil,
helicòpter, dipòsit, càmping...



PARAULES ESDRÚIXOLES

Les paraules esdrúixoles
s’accentuen TOTES:

Exemples: nàutica, paciència, pel·lícula,
mímica, música, harmònica, pública,

brúixola, llàgrima, pràctica...


